

Operation Warm ခီး **Project REACH** အိတ်ဒီးတတ်ဟ့တ်လီဆုကးခီးတဖတ်ဆူပူပတီတ်မုတ်သ့တ်တဖတ်

Project REACH/Fostering Connections မုတ် စုတ်ဖိလ်ပဒိတ်ကွိတ်တတ်ရဲတ်တတ်ကျဲတခါလ၊ ဆဲးကျိးမသကီးတတ်ဒီးဟံတ် ဖိယိဖိဒီးပုသးစါလဟံတ်ယိတ်အိတ်တဖတ် မုတ်မုတ် အိတ်ဖဲတတ်ကွတ်ထွဲလုတ်ဒိတ်ထီတ်အလီတ်န့တ်လီ.

Project REACH စိတ်ရှုတ်ဝိတ်ခတ်(ပုဂုတ်ဝိပုမတတ်ဖိ) သ့တ်တဖတ် အိတ်ဒီးတတ်ဟ့တ်လီသးလ၊ယုနုတ်စ၊ဟံတ်ဖိယိဖိဟံတ်ယိတ်ဒီးတတ် အိတ်ကုလီတ်ကျဲသ့တ်တဖတ်န့တ်လီ. တတ်ရဲတ်တတ်ကျဲ ဆဲးကျိးနုတ်စုတ်ကီး ဟံတ်ဖိယိဖိသ့တ်တဖတ်လ၊ ကသံတ်သရဲတ်ဒီးမဲကသံတ်သရဲတ် တဖတ်. တတ်အိတ်တတ်အိတ်. ကွိတ်တတ်မလိပီးလိဒီး ယုနုတ်ဖိ(ကွိတ်ကုသိး)တဖတ်. ဒီးတတ်အဂုအဂုသ့တ်တဖတ်လ၊ အါစုအါဘျိကိတ်ခဲလ၊ ဟံတ်ဖိယိဖိလဟံတ်ယိတ်အိတ်တဖတ်ယုမနုတ်ဝဲလ၊အဝဲသ့တ်နီတ်ကစါန့တ်လီ. **Project REACH** ချဲထုတ်တဖတ်လဲဆူလီတ်ဟိတ်က ဝိတ်တတ်အိတ်ကုလီတ်ကျဲ ဒီးမ၊စ၊ကွိတ်ဖိသ့တ်တဖတ်လ၊ ကွိတ်လံတ်ဟံတ်တတ်မ ဒီး ဟ့တ်လီမ၊စ၊ကုတ်သ့တ်တတ်အိတ်ထွဲဂုမတဖတ်န့တ်လီ.

ဖဲတနံတ်ညါအံတ်အတီတ်ပု. **Project REACH** ဒုးအိတ်ထီတ်တတ်ဆဲးကျဲဆဲးကျိးအကါဒိတ်တနီ- ဟ်ဖျိတ်ထီတ်ကွိတ်ဖိသ့တ်တဖတ်တပူ ယိတ်ဒီးဟ့တ်လီတတ်ကုတ်သိးကလ၊သ့တ်တဖတ်ဒ်သိး အဝဲသ့တ်ကလဲထီတ်ဘတ်ကွိတ်ဘံတ်ဘံတ်ဘ၊ဘ၊လ၊ပုဖျဲဒီးတတ်ဘတ်ယိတ်ဘတ်ဘျိမ မုခိတ်ကလံတ်တတ်ဂိတ်နးနးအကတီတ်န့တ်လီ. ဟံတ်ဖိယိဖိအါနုတ်တအိတ်ဒီးတတ်ကုတ်သိးတတ်ဖိတ်လံသ့တ်တဖတ်အံတ်ဘတ်. မုတ်မုတ် အိတ်ဆိးဖဲအဝဲသ့တ်သိလုတ်အပူလ၊တအိတ်ဒီးတတ်ကိတ်သဟိတ်လ၊အလ၊ လ၊လ၊ပု၊ပု၊ဘတ်န့တ်လီ. အါစုအါဘျိ ဟံတ်ဖိယိဖိသ့တ်တ ဖတ် ဘတ်သုးလီတ်သုးကျဲအါတီလ၊ဒိတ်နံတ်တီတ်ပု ဒီးဘတ်ဟ်တုတ်ကွိတ်အဝဲသ့တ် တတ်ဂိတ်ခါကတီတ်တတ်ကုတ်သိးသ့တ်တဖတ်န့တ်လီ. ဖဲ မုခိတ်ဖိ(စနိ)စးထီတ်လီဖဲမံတ်နံတ်စိထုတ်အခါန့တ်. အဝဲသ့တ်တအိတ်ဒီးတတ်ကတတ်ကတီသးဘတ်န့တ်လီ.

နမ၊စ၊သ့တ်လီ. **Project REACH** လိတ်ဘတ်တတ်မဘျုတ်လီတတ်ကုတ်သိးကလ၊တဖတ်လ၊အမုတ် ဆုကးခီး. ခိတ်ဖျိတ်. စုဖျိတ် ဒီး ယတ်လုးသ့တ်တဖတ်ဖဲ တတ်ဂိတ်အလ၊တဖတ်အပူန့တ်လီ. ဖဲအပူခံနံတ်န့တ် ဆုကးခီး ဒီးကျိတ်စုတ်ဖတ်ဟဲလ၊ ထံကိတ်ဒိတ်ဘတ်အပူခိတ်ဖျိ ပုစံးဆ၊ကုတ် တတ်ဂုတ်လ၊ပဟ်ထီတ်ဖဲ **Facebook** ဖိခိတ် လ၊ရုလီ.အသးလ၊အုထုထုနဲတ်အပူန့တ်လီ. ပအိတ်ဒီး **Operation Warm** တတ်ရဲတ်တတ်ကျဲဒုတ်လဲတ်သနတ်ကုန့တ် တတ်လိတ်ဘတ်တဖတ်အိတ်ဒီးဝဲလီ. ကွိတ်တတ်ဂိတ်မုတ်ကွတ်. **Project REACH** တုတ်လိတ် မုတ်နတ်တတ်အိတ်ထွဲလီ.

နမုတ်အိတ်ဒီးသ့တ်ညါအါထီတ်တတ်ဂုတ်တတ်ကျိန့တ် ဆဲးကျိး anne.mcinerney@spps.org မုတ်မုတ် ဟဲဆုဟ်လီ. နတ်ဟ့တ်သ့တ် တဖတ်ဖဲ **Project Reach** ဝဲဒီး. 1021 Marion in Saint Paul န့တ်တကွတ်. နဟ့တ်မ၊ဘျုတ်လီ.စုတ်ကီးကျိတ်စုတ်သ့တ်ဖဲအံတ်- <https://goo.gl/1czxW8>.